



Artist-Run Centres & Collectives of Ontario presents:

Artists at the Center: Moving from the Margins to Inclusion

National Conference

Thursday, November 12 – Saturday, November 14, 2015

Ryerson Student Centre | 55 Gould Street Toronto, Ontario

Artist-Run Centres & Collectives of Ontario (ARCCO) invites you to join us in Toronto on Thursday, November 12 to Saturday November 14, 2015 for our next national conference, Artists at the Center: Moving from the Margins to Inclusion.

Artists at the Center: Moving from the Margins to Inclusion explores notions of artistic and cultural engagement through a range of perspectives found in both Canada and abroad around forms of advocacy, artistic activism, modes of engagement, centres without a fixed location and organizational transitions. Over the course of three days, artists, curators, academics, activists and cultural workers will come together through formal presentations and self-directed discussions to reconsider forms of engagement at artist-run centres and public institutions as particular sites of past, present and future relevance.

Please join us at the Ryerson Student Centre to participate in these informative discussions, as well as additional cinq-a-sept activities:

- Thursday, November 12, 2015: 401 Richmond Street West
- Friday, November 13, 2015: Bloordale Gallery Tour
- Saturday, November 14, 2015: ARCCO Awards Ceremony and Closing Celebration

Early Bird Registration begins May 30, 2015

For further details check www.arcco.ca

Artists at the Center: Moving from the Margins to Inclusion is proudly presented in partnership with Artist-Run Centres and Collectives Conference / Conférence des collectifs et des centres d'artistes. ARCCO gratefully acknowledges the Ontario Trillium Foundation and the Ontario Arts Council.

Artist-Run Centres & Collectives of Ontario présente:

Les artistes au centre: de la marginalité à l'inclusion

Conférence nationale

Judi 12 novembre 2015 – Samedi 14 novembre 2015

Ryerson Student Centre | 55 Gould Street Toronto, Ontario

Artist-Run Centres & Collectives of Ontario (ARCCO) vous invite à assister à sa conférence nationale qui a pour thème *Les artistes au centre: de la marginalité à l'inclusion* et qui aura lieu à Toronto du jeudi 12 au samedi 14 novembre 2015.

Carrefour d'un panorama de points de vue canadiens et étrangers, la conférence *Les artistes au centre: de la marginalité à l'inclusion* explore les notions d'engagement artistique et culturel entourant les formes de défense et de préconisation, les activistes artistiques, les modes d'engagement, centres sans lieu fixe et les transitions organisationnelles. Au cours de ces trois journées, artistes, commissaires, chercheurs, activistes et travailleurs culturels se rencontreront lors de présentations structurées et de discussions libres dans le but de reconsidérer les formes d'engagement dans les centres d'artistes autogérés et les établissements publics en tant que lieux d'intérêt passés, présents et futurs.

Soyez des nôtres au centre étudiant de l'Université Ryerson, participez à des discussions enrichissantes et assistez à nos cinq à sept:

- Jeudi 12 novembre 2015 – 401, rue Richmond Ouest
- Vendredi 13 novembre 2015 – Visite de Bloordale Gallery
- Samedi 14 novembre 2015 - Cérémonie de remise des prix de l'ARCCO et de clôture

Les inscriptions commencent 30 mai 2015

Pour tout savoir: www.arcco.ca

Les artistes au centre : de la marginalité à l'inclusion est présenté fièrement en partenariat avec la Conférence des collectifs et des centres d'artistes / Artist-Run Centres and Collectives Conference. ARCCO remercie sincèrement la Fondation Trillium de l'Ontario et le Conseil des arts de l'Ontario.